
Vážené a milé dámy,

jsem nadšená, v jakém počtu a s jakým elánem jste se do Dámského klubu ODS  
zapojily. Naše aprílové setkání bylo opravdu skvělé a moc se těším na další. Příští  
setkání bychom rády uspořádaly dvoudenní, a to předběžně v termínu  
21. a 22. října 2023 tentokrát v Pardubicích. 

Mějte se zatím krásně a budeme v kontaktu
 
            Eva Decroix

Ohlasy na II. setkání Dámského klubu  
a podněty do budoucna

Děkujeme za zpětnou vazbu na setkání Dámského klubu v Pelhři-
mově. Zajímá nás, jaké části programu byly přínosné, co se po-
vedlo, co může být do budoucna lepší a o jaké programy by měly 
členky ODS zájem. Na to jsme se ptaly v závěrečném dotazníku.

Největšího ohlasu od účastnic setkání se dostalo přednášce Vác-
lava Sochora „Jak se dostat do médií a jak v nich uspět“. Václav 
Sochor zábavnou a poutavou formou podrobně provedl účast-
nice přípravou na vystoupení v televizi. Ceněná byla také úvodní 
diskuse s velvyslankyní Kanady Ayeshou Rekhi a Marianne Allwei-
ss, německou korespondentkou ARD Studia v Praze. Zahraniční 
vystupující přinesly do diskuse o roli žen ve veřejném životě, jejich 
podpoře a tom, jak sladit péči o rodinu a kariéru, zajímavý rozměr 
v podobě odlišných kulturních zkušeností. Prostor byl také pro 
samotné účastnice a jejich zkušenosti, motivace a podněty k po-
stavení žen v politice. Obecně byla tato diskuse zdrojem motivace 
a inspirace pro další (politickou) práci přítomných členek ODS.

Účastnic setkání jsme se v dotazníku ptaly nejen na hodnoce-
ní proběhlého programu, ale také na to, o jaký typ akcí Dám-
ského klubu by měly v budoucnu zájem. Jednodenní semináře, 
případně víkendové, účastnicím vyhovují. Budeme v nich určitě 
pokračovat. Zájem je také o mentoring, o kterém do budoucna 
uvažujeme. Co se týče témat a zaměření akcí, účastnice preferu-
jí především příležitost k networkingu a sdílení zkušeností mezi 
členkami ODS. Ocenily by také setkávání s političkami i politiky 
ve volených funkcích, sdílení jejich zkušeností a také aktuálních in-
formací z jejich odborných agend. Z konkrétních témat pro vzdě-
lávání rezonují především komunikační dovednosti (obecně ko-
munikace, mediální komunikace, rétorika apod.).

Závěrem několik citací ze sebraných dotazníků:

„Děkuji za uspořádání této akce, bylo to velice příjemné  
a inspirativní setkání.“

„Děkuji, vzájemná podpora političek je potřebná.“

„Je super potkat ostatní členky na delší dobu, je i víc prostoru  
s někým skutečně mluvit.“

„Díky za energii věnovanou této akci a doufám, že bude  
mít dlouhou budoucnost.“

Fotografie ze setkání ke stažení >>zde
Sledujte Dámský klub i na >>facebooku

https://odscz-my.sharepoint.com/:f:/g/personal/jana_zakova_ods_cz/ErrhqIH_DUtJu9DfEqJNFxsB1fuKTZTvRt878ZNKVzHC_Q?e=Yzeipu
http://www.facebook.com/DamskyKlubODS

